



17th May 2019

Circular No.: 18076

Dear Parents/Guardians,

Re: Voluntary for Hope

In line with the school's major concern which is to increase students' awareness of their roles and responsibilities in society, the school will implement a service scheme named Voluntary for Hope under which a series of activities will be organised for students at different levels.

This year, with the coordination the ECA Section, Voluntary Services Group and Lasallian Youth Movement, a visit to an elderly centre will be organised for all Form 4 students as one of the post-examination activities. Details of the visit are as follows:

Date:	24 June 2019 (Monday)
Time:	08:30 a.m. – 12:00 p.m.
Venue:	- LOHAS Garden, the Spastics Association of Hong Kong - TWGHs Wong Cho Tong District Elderly Community Centre - TWGHs Wong Cho Tong Day Care Centre for the Elderly - TWGHs Wong Cho Tong Care & Attention Home
Programme:	- 08:30 a.m. roll call on the school hall - 09:30 a.m. depart for elderly centre - 12:00 p.m. dismissal at elderly centre
Teachers-in-charge:	- Form 4 Class Teachers - ECA Section: Ms YY LAM and Mr TS WONG - Voluntary Services Group: Ms V KWOK, Mr HW LEUNG and Mr KY CHAN - Lasallian Youth Movement: Ms MW LAU and Ms TY LEE - School Social Worker, Mr. ANDREW NG

To recognise students' participation, the service hours they accumulate in the activity will count towards the "Community Service Scheme" under which Form 4 students are required to have at least 25 hours of service in the year.

We would be grateful if you could sign the reply slip below and ask your son to return it to his class teacher on or before 24th May 2019.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



Reply Slip (Circular No.18076)

I, the parent of _____ (student's name) (Class No. ____) of Class _____, acknowledge the receipt of the circular regarding Voluntary for Hope.

Parent's/ Guardian's Signature: _____

Parent's/ Guardian's Name: _____

Date: _____

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

敬啟者：

通告編號：18076

「希望義工計劃 2019」

為了配合學校的關注事項，讓學生了解自己在社會上的責任及角色，學校將為中四學生舉辦「希望義工計劃 2019」。詳情如下：

日期	2019年6月24日
時間	上午8時30分至正午12時
地點	- 香港耀能協會綜合康復服務中心(盛康園) - 東華三院黃祖棠長者地區中心 - 東華三院黃祖棠長者日間護理中心 - 東華三院黃祖棠護理安老院
內容	- 上午8時30分學校禮堂 - 上午9時30分出發 - 正午12時解散
負責老師	- 中四各班班主任 - 課外活動組：林婉儀老師、黃德誠老師 - 義工服務組：郭穎曦老師、梁愷威老師、陳嘉裕老師 - 喇沙青年計劃：劉曼華老師、李庭欣校牧 - 學校社工：吳錦騰先生

學生在是次活動所累積的服務時數將獲計算在「服務時數計劃」，中四級同學最少要有25小時才達標。

請簽署回條，並著貴子弟將回條於5月24日或之前交回班主任。

此致
各中四級家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇一九年五月十七日